	Молитва к 7 Архангелам
Святый Архистратиже Михаиле, помоги нам победить врагов видимых и невидимых и супостатов, воюющих на души и телеса наши. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Гаврииле, благовести нам радость и спасение душ наших. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Рафаиле, исцели наши недуги и страсти, душевные и телесные. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Урииле, просвети наш ум, потемневший и оскверненный страстьми. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Селафииле, восстави нас в дни и ночи на славословие Божественное. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Иегудииле, утверди нас на всякое дело и труд, славы ради Божией. И моли Бога о нас, грешных.
Святый Архангеле Варахииле, исходатайствуй нам милость у Господа. И моли Бога о нас, грешных.
Все святые Херувимы, Серафимы, Престолы, Господства, Силы, Власти, Начала, Архангелы и Ангелы, избавьте нас от воздушных мытарств, от напастей бесовских и вечной муки. И молите Бога о нас, грешных. Аминь.

	Prayer to the 7 Archangels
Holy Archestrategos Michael, help us defeat the enemies, visible and invisible and the foes making war against our bodies and souls. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Gabriel, announce to us the joy and salvation of our souls. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Raphael, heal our infirmities and passions, of the body and the soul. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Uriel, enlighten our mind, darkened and defiled by passions. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Selaphiel, raise us up by day and by night to sing praise to God. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Jehudiel, make us strong for every deed and labor for the glory of God. And pray to God for us, sinners.
Holy Archangel Barachiel, entreat the mercy of the Lord for us. And pray to God for us, sinners.
All Holy Cherubim, Seraphim, Thrones, Dominions, Powers, Authorities, Principalities, Archangels and Angels, redeem us from the aerial toll houses, from the attacks of the demons and from the eternal torments. And pray to God for us, sinners. Amen.



